
 

О Б Щ И Н С К И    С Ъ В Е Т   -   Ш А Б Л А 

 

П  Р  О  Т  О  К  О  Л  

НА ПОСТОЯННИ КОМИСИИ 

№  15 

 

Днес  22.08.2024  година от 14.00 часа  в залата на Общински съвет се 

проведе съвместно заседание на постоянните комисии „Комисия по образование, 

култура, спорт, здравеопазване, социална политика и вероизповедания“, 

„Комисия по управление на общинската  собственост, икономическа и 

инвестиционна политика и земеделие“ и „Комисия по устройство на 

територията, благоустрояване, законност, обществен ред, екология и туризъм“ 

към Общински съвет - Шабла. 

Заседанието се откри от Д-р Йорданка Стоева – председател на Общински 

съвет-Шабла. 

От 5 членове на комисия по образование, култура, спорт, здравеопазване, 

социална политика и вероизповедания, на заседанието присъстват всички, а 

именно: Елена Соленкова, Стефан Жечев, Мирослав Любомиров, Димитър 

Франгов и  Ивелина Янакиева-Демирева. 

От 5 членове на комисия по управление на общинската  собственост, 

икономическа и инвестиционна политика и земеделие, на заседанието 

присъстват всички, а именно: Живко Спасов, Кирил Кирилов, Кольо Никифоров, 

Светла Николова и Елеонора Василева. 

От 5 членове на комисия по устройство на територията, благоустрояване, 

законност, обществен ред, екология и туризъм, на заседанието присъстват 

всички, а именно: Светла Николова, Елена Соленкова, Кирил Кирилов, Кольо 

Никифоров и Живко Спасов.  

На заседанието присъстват още: Петър Атанасов - зам. кмет на Община 

Шабла, Нели Райчева - гл. експерт „Образование“, инж. Марияна Бобева- 

Началник отдел „Устройство на територията и строителството“ на Община 

Шабла и  Йорданка Варналиева - гл. специалист „ЗУТ“. 

 
СТАНОВИЩЕ 

 

НА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, СПОРТ,  

ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ, СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА И ВЕРОИЗПОВЕДАНИЯ 

 

Заседанието на комисията се ръководи от г-жа Елена Соленкова -

председател на комисия по образование, култура, спорт, здравеопазване, 

социална политика и вероизповедания.  

Членовете на комисията нямаха предложения по така представеният дневен 

ред.  Предвид наличието на необходимия кворум на комисията с 5 гласа „За“ е 

приет следния 

Д н е в е н  р е д: 



 

Комисия по образование, култура, спорт,  здравеопазване, социална 

политика и вероизповедания 

1.  Докладна записка относно определяне статут на средищна детска 

градина за ДГ „Дора Габе“ в гр. Шабла 

 

 Г-жа Елена Соленкова - председател на комисия, представи първа 

докладна записка, относно определяне статут на средищна детска градина за ДГ 

„Дора Габе“ в гр. Шабла като уточни, че докладната записка е оформена много 

подробно и даде думата на г-жа Нели Райчева - гл. експерт „Образование“. 

 Г-жа Нели Райчева - гл. експерт „Образование“ допълни, че общината има 

срок до 10.09.2024г., да внесе в Министерство на образованието мотивирано 

предложение от кмета на общината и прието решение на Общински съвет-

Шабла за включването на детска градина „Дора Габе“ гр. Шабла в Списъка със 

средищните детски градини. 

  Членовете на комисията нямаха повече въпроси, мнения и предложения по 

така представената докладна записка и гласуваха.  

 От присъстващите 5 общински съветници, членове на комисията с  5 

гласа „За“, 0 глас – „Против“ и  0 гласа – „Въздържали се“,  комисията  

предлага  следното решение: 
 Проект! 

 1.1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 53, ал. 1 

от Закона за предучилищното и училищното образование и чл. 1 от ПМС № 

128/29.06.2017г., във връзка с докладна записка вх № К-136/30.07.2024г., 

Общински съвет – Шабла: 

         1.  Дава съгласие ДГ „Дора Габе“ гр.Шабла да получи статут на средищна. 

          2. Възлага на кмета на община Шабла да предприеме необходимите 

мерки и действия, свързани с включването на детска градина „Дора Габе“ гр. 

Шабла в Списъка със средищните детски градини и училища в страната. 

 

ВНАСЯ: Комисия по здравеопазване, култура,  спорт, социална  политика и 

вероизповедания 

 

 

СТАНОВИЩЕ 

НА КОМИСИЯ ПО УПРАВЛЕНИЕ НА ОБЩИНСКАТА СОБСТВЕНОСТ, 

ИКОНОМИЧЕСКА И ИНВЕСТИЦИОННА ПОЛИТИКА И ЗЕМЕДЕЛИЕ 

 
Заседанието на комисията се ръководи от г-н Живко Спасов - председател 

на комисията по управление на общинската  собственост, икономическа и 

инвестиционна политика и земеделие.  

Членовете на комисията нямаха предложения по така представеният дневен 

ред. Предвид наличието на необходимия кворум на комисията с 5 гласа „За“ е 

приет следния 

Д н е в е н  р е д: 
 

1. Докладна записка относно отмяна на Решение № 146 прието с Протокол 

№17 от 04.07.2024 г. на Общински съвет - Шабла 



 

 Г-н Живко Спасов - председател на комисията, представи първа докладна 

записка, относно отмяна на Решение № 146 прието с Протокол №17 от 

04.07.2024 г. на Общински съвет - Шабла.  

 Той разясни, че при изпълнение на решението на Общински съвет, 

Общинска администрация след направена справка в Имотен регистър са 

установили, че в периода на течащата процедура, заявителите са извършили 

прехвърлителна сделка и с Нотариален акт за покупко-продажба на идеална част 

от поземлен имот № 22, том III, дело № 344, вх.рег.№700/22.04.2024 г. Данка 

Димитрова Георгиева продава на съсобственика си Добринка Николова Добрева 

своята идеална част от имота. За  целта  възниква необходимостта от отмяна на 

Решение № 146, прието с протокол № 17/04.07.2024 г. на Общински съвет - 

Шабла. 

Членовете на комисията нямаха въпроси, мнения и предложения по така 

представената докладна записка и преминаха към гласуване. 

От присъстващите 5 общински съветници, членове на комисията с 5 гласа  

„За“, 0 глас – „Против“ и 0 гласа – „Въздържали се“, комисията  предлага 

следното решение:      

                                                                                                                       Проект! 

1.1. На основание чл.45, ал.9, във връзка с чл.21, ал.2, пр. IV от ЗМСМА, 

във връзка с докладна записка вх№ 143/14.08.2024г., Общински съвет – Шабла 

реши: 

1. Отменя свое Решение № 146, прието с протокол № 17 от 04.07.2024 г. 
 

ВНАСЯ: Комисия по управление на общинската  собственост, 

икономическа и инвестиционна политика и земеделие                                                             

 
СТАНОВИЩЕ 

 

НА КОМИСИЯТА ПО УСТРОЙСТВО НА ТЕРИТОРИЯТА, 

БЛАГОУСТРОЯВАНЕ, ЗАКОННОСТ, ОБЩЕСТВЕН РЕД, ЕКОЛОГИЯ  И 

ТУРИЗЪМ 
 

Заседанието на комисията се ръководи от г-жа Светла Николова - 

председател на комисията по устройство на територията, благоустрояване, 

законност, обществен ред, екология и туризъм.   

Членовете на комисията нямаха предложения по така представеният дневен 

ред. Предвид наличието на необходимия кворум на комисията с 5 гласа „За“ е 

приет следния 

Д н е в е н  р е д: 
 

1. Докладна записка относно въвеждане в експлоатация на Електронен 

информационен терминал (киоск), находящ се в непосредствена близост до 

сградата на Община Шабла, на тротоара на ул. „Равно поле“ 

      Внася: Димитър Франгов - общински съветник 

2. Докладна записка относно приемане на Общинска програма за 

намаляване на риска от бедствия 2024 – 2029 г.            

       Внася: Мариян Жечев - кмет на Община Шабла 



3. Докладна записка относно дългосрочна  програма за насърчаване 

използването на възобновяеми енергийни източници и биогорива 

     Внася: Мариян Жечев - кмет на Община Шабла 

4.  Докладна записка относно отчет за дейността на Общински съвет - 

Шабла, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация за 

периода м. ноември 2023 г. – м. юни 2024 г. 

        Внася:д-р Йорданка Стоева- председател на Общински съвет - Шабла 

5. Докладна записка относно одобряване на ПУП - Парцеларен план за 

елементите на техническата инфраструктура извън границите на урбанизирани 

територии  

Внася: Мариян Жечев - кмет на Община Шабла 

 

Г-жа Светла Николова - председател на комисията, представи първа 

докладна записка, относно въвеждане в експлоатация на Електронен 

информационен терминал (киоск), находящ се в непосредствена близост до 

сградата на Община Шабла, на тротоара на ул. „Равно поле“ и даде думата на г-н 

Димитър Франгов - вносител на докладната записка, общински съветник. 

Г-н Димитър Франгов - вносител на докладна записката, общински 

съветник обясни, че в  централната градска част в непосредствена близост до 

сградата на Община Шабла от 15 години има инсталиран електронен 

информационен терминал, който е функционирал не повече от няколко месеца и 

то единствено в периода след поставянето му. От години това съоръжение няма 

електрическо захранване, изглежда захабено и зле стопанисвано, което освен, че 

не изпълнява полезните си функции, рефлектира върху имиджа на Общината. 

Такива табла по проекта са разположени в 16 града от румънските области 

Констанца и Калъраш, както и в Добрич, Силистра, Генерал Тошево, Каварна, 

Балчик и Шабла. Електронният терминал, инсталиран в Шабла, се води актив на 

румънските партньори по проекта – област Констанца. Тъй като активът не се 

води на община Шабла, тя няма правомощията и възможността да го поддържа 

вместо партньорите. Той смята, че е крайно време да се предприемат действия 

този информационен терминал да бъде осъвременен и въведен в експлоатация, 

давайки полезна информация за района на жителите и посетителите. За целта 

трябва да се адресира искане до румънската страна, за да поемат отговорностите 

си и да поддържат устройството или ако нямат намерение да поддържат този 

актив, то той да бъде прехвърлен, като отговорност на Община Шабла. Другият 

вариант е киоскът да бъде бракуван, поради нетърпимост в следствие на 

безстопанственост повече от 10 години.  

Г-н Петър Атанасов - зам. кмет на Община Шабла обясни, че това 

съоръжение е поставено по проект на програма Фар, през мандат 2007г. - 2011г. 

и тогава водещ партньор е Областната управа в гр. Констанца. За много малък 

период от време е работил и след това не е възстановен от тяхна страна. От 

инвентарната книга на общината това съоръжение се води на община Шабла и 

след това е предоставено уведомление, че е  бракуван. Водили са разговор с г-н 

Жечев и г-н Арнаудов за въвеждане и възстановяване на терминала, но не се е 

правило проучване до сега, колко би могло да струва това. 

 Г-жа Елена Соленкова сподели, че не вижда необходимост от 

възстановяване на тази „кутия“, като добави, че в момента технологиите се 

развиват много бързо и всички разполагат с интернет, от където биха могли да 



си набавят информация. Тя предложи на г-н Франгов  да оттегли докладната 

записка до изясняване на собствеността на киоска и до получаване на оферта, 

колко би струвало неговото възстановяване. 

Г-н Живко Спасов - член на комисията попита чия собственост е този 

терминал и дали е икономически изгодно неговото възстановяване. 

Г-н Димитър Франгов - вносител на докладна записката, общински 

съветник отговори, че има информация, че това съоръжение е актив на 

румънската страна. 

Г-н Петър Атанасов - зам. кмет на Община Шабла отговори, че 

собствеността е на общината като уточни, че не е 100% сигурен и ако не е 

финансово изгодно неговото възстановяване, това съоръжение ще бъде 

демонтирано. 

Г-н Живко Спасов член на комисията предложи да се подложи на гласуване 

така предложената докладна записка, като очаква на заседанието да има повече 

информация по зададените въпроси. 

Членовете на комисията нямаха повече въпроси, мнения и предложения по 

така представената докладна записка и преминаха към гласуване. 

От присъстващите 5 общински съветници, членове на комисията с 3 гласа  

„За“, 0 глас – „Против“ и 2 гласа – „Въздържали се“, комисията  предлага 

следното решение: 
  Проект! 

1.1. На основание чл. 21, ал.1, т. 13 от ЗМСМА, във връзка с докладна 

записка вх № К-138/31.07.2024г.,   Общински съвет-Шабла:  

1. Възлага на Кмета на община Шабла да се свърже с румънските 

партньори по проект „Международна мрежа от информационни терминали 

Румъния - България"-RITI, финансиран по ФАР, проектопредложение PHARE 

CBC2005RO2005 – 017 - 535.01.01.13.  

2. Да предприеме необходимите действия за въвеждане в експлоатация на 

Електронен информационен терминал, находящ се в непосредствена близост до 

сградата на Община Шабла на тротоара на ул. „Равно поле“. 

 

 Г-жа Светла Николова - председател  на комисията, представи втора 

докладна записка, относно приемане на Общинска програма за намаляване на 

риска от бедствия 2024 – 2029 г.  и даде думата на Петър Атанасов - зам. кмет на 

Община Шабла за разяснение по докладната записка. 

Г-н Петър Атанасов - зам. кмет на Община Шабла разясни, че тъй като е 

минал срока на действие на предишната програма сега се представя 

актуализиран проект на програмата за намаляване на риска от бедствия за 2024-

2029г., която е съгласувана с Съвета за намаляване на риска от бедствия на 

Община   Шабла и е минала през  обществено обсъждане на интернет страницата 

на общината за срок от един месец.  

 Членовете на комисията нямаха въпроси, мнения и предложения по така 

представената докладна записка.  

От присъстващите 5 общински съветници, членове на комисията с 5 гласа 

„За“, 0 глас – „Против“ и 0 гласа – „Въздържали се“, комисията  предлага 

следното решение: 
  Проект! 



 2.1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация във връзка с чл. 6д, ал. 3 от Закона за защита при 

бедствия, във връзка с докладна записка вх.№ К-139/06.08.2024г., Общински 

съвет – Шабла: 

1. Приема Програма за намаляване на риска от бедствия 2024-2029 г.  

 

 Г-жа Светла Николова - председател  на комисията, представи трета 

докладна записка, относно дългосрочна  програма за насърчаване използването 

на възобновяеми енергийни източници и биогорива, Тя обясни, че се е запознала 

с програмата и  е много добре написана, благодари на служителите , които са я 

изготвили. 

  Членовете на комисията нямаха въпроси, мнения и предложения по така 

представената докладна записка.  

От присъстващите 5 общински съветници, членове на комисията с 5 гласа 

„За“, 0 глас – „Против“ и 0 гласа – „Въздържали се“, комисията  предлага 

следното решение: 
  Проект! 

 3.1. На основание  чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА и чл.9 и чл.10 от Закона за 

енергията от възобновяеми източници, във връзка с докладна записка с вх.№ К-

141/13.08.2024г. Общински съвет – Шабла: 

1. Приема Програма за насърчаване използването на възобновяеми 

енергийни източници и биогорива на Община Шабла – дългосрочна за периода 

2024-2034 г.  

 

Г-жа Светла Николова - председател  на комисията, представи четвърта 

докладна записка относно отчет за дейността на Общински съвет - Шабла, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация  

Г-жа Йорданка Стоева - Председател на общинския съвет - Шабла обясни, 

че този отчет се прави на основание чл. 27, ал.6 от ЗМСМА и чл. 15, ал. 1, т. 15 

от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - Шабла, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация. Тя 

отбеляза, че е свършена доста работа видна от броя на заседанията - редовни  и 

извънредни, и благодари на всички общински съветници. 

Членовете на комисията нямаха повече въпроси, мнения и предложения по 

така представената докладна записка.  

От присъстващите 5 общински съветници, членове на комисията с                           

5 гласа – „За“, 0 гласа – „Против“ и 0 гласа – „Въздържал се“, предлага 

следното решение:   
  Проект! 

 4.1. На основание чл. 27, ал.6 от ЗМСМА и чл. 15, ал. 1, т. 15 от Правилника 

за организацията и дейността на Общински съвет - Шабла,  във връзка с 

докладна записка с вх.№ К-142/13.08.2024г. Общински съвет – Шабла: 

1. Приема отчет за работата на Общинския съвет и неговите комисии за 

периода от месец ноември 2023 г. до месец юни 2024 г. 

 



 Г-жа Светла Николова - председател  на комисията, представи пета 

докладна записка, относно одобряване на ПУП - Парцеларен план за елементите 

на техническата инфраструктура извън границите на урбанизирани територии. 

 Г-н Живко Спасов - член на комисията попита дали това трасе е по 

споразумението, което има подписано с фирма „Нимекс 2004“ ЕООД и включва  

ли селата Пролез и  Горичане. 

Г-жа Йорданка Варналиева - гл. специалист „ЗУТ“ отговори , че това е 

допълнително трасе към вече одобрено такова и е по споразумението между 

общината и фирмата. 

Г-жа Светла Николова - председател  на комисията попита дали ще се 

наложи сервитут на имотите. 

 Г-жа Йорданка Варналиева - гл. специалист „ЗУТ“ отговори , че ще бъде 

наложен сервитут, който ще бъде заплатен на общината. 

Членовете на комисията нямаха повече въпроси, мнения и предложения по 

така представената докладна записка.  

От присъстващите 5 общински съветници, членове на комисията с                           

3 гласа – „За“, 0 гласа – „Против“ и 2 гласа – „Въздържал се“, предлага 

следното решение:   
  Проект! 

5.1. На основание чл.21,ал.1, т.11 от ЗМСМА, чл.129, ал.1 от ЗУТ, във 

връзка с докладна записка вх.№144/20.08.2024г., Общински съвет - Шабла: 

1. Одобрява  ПУП – Парцеларен план за елементите на техническата 

инфраструктура  извън границите на урбанизирани територии – допълнително 

трасе за подземна оптична кабелна линия за осигуряване на интернет достъп 

между селата Пролез и Горичане от бъдещ обект: Подстанция НИМЕКС, в имот 

ПИ 16095.15.26, землище с. Горичане, общ. Шабла до с.Горичани и 

с.Пролез,община Шабла. 

Допълнително трасе на засегнати поземлени имоти: 

землище ПИ № НТП собственост Засегн

ата 

площ 

дка 

Засегн

ата 

площ 

в л м. 

с.Пролез 58596.501.170 второстепенна 

улица 

Общ.Шабла 0,077 69,1 

с.Пролез 58596.501.224  за 

кръстовище 

Общ.Шабла 0.106 106.0 

с. Пролез 58596.501.225 второстепенна 

улица 

Общ.Шабла 0.220 220.4 

с. Пролез 58596.36.105 местен път Общ.Шабла 0,227.3 227,3 

с. Пролез 58596.9.43 местен път Общ.Шабла 0,466 466,4 

с. Пролез 58596.10.41 местен път Общ.Шабла 0,734 733,7 

с. Пролез 58596.11.120 местен път Общ.Шабла 0,836 836.1 

с. Горичане 16095.18.184 местен път Общ. Шабла 2,037 2037,2 

 

с. Горичане 16095.501.257 неиндетифици

ран 

Общ. Шабла 0.270 270,4 



с. Горичане 16095.501.225 второстепенна 

улица 

Общ. Шабла 0,192 191,7 

с. Горичане 16095.501.229 второстепенна 

улица 

Общ.Шабла 1,474 474,5 

 

2. Възлага на Кмета на Община Шабла да извърши последващите, съгласно 

Закона действия 

3. Решението да се обнародва в Държавен вестник и публикува в интернет 

страницата на Община Шабла  

Решението подлежи на обжалване  по реда на чл.215 ал.1 от ЗУТ  

 

ВНАСЯ: Комисията по устройство на територията, благоустрояване, 

законност, обществен ред, екология  

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието на всички постоянни 

комисии беше закрито в 15:30 ч. 

 

 

Председател на  

Общински съвет-Шабла 

 /Д-р Йорданка Стоева/ 
Протоколчик: 

        /Д. Казанлийска/ 


